
 

 

 
 

 

PROCES-VERBAL 

al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei Mehadica 
 

   Încheiat astăzi 23.02.2021, cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului local al comunei 

Mehadica. 

         Şedinţa a fost legal constituită, din totalul de 8 consilieri locali în funcţie, fiind prezenţi 

toți 8. 

Persoane  prezente la şedinţă:d-nul primar Urechiatu Ion. 

       Şedinţa a fost convocată de primarul comunei Mehadica, în conformitate cu prevederile 

art. 133 alin. (1) din OUG 57/2019 privind Codul administrativ. 

Ordinea de zi propusă este următoarea : 

1. Proiect de hotărâre privind alegere președinte de ședință; 

Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea ordinii de zi; 

Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului-verbal al ședinței anterioare a Consiliului 

local al comunei Mehadica; 

Prezintă: secretarul general al comunei Mehadica; 

4. Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept, prin demisie, a mandatului de 

consilier local al domnului Ghimboașă Petru, precum și vacantarea locului de consilier 

local în cadrul Consiliului local al comunei Mehadica; 

Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

5. Proiect de hotărâre privind înscrierea datelor în Registrul agricol al comunei Mehadica. 

Iniţiator : dl. URECHIATU ION – primar; 

6. Întrebări, interpelări, petiţii şi informarea consilierilor. 

      Se dă citire ordinii de zi a şedinţei ordinare de astăzi. Se supune la vot ordinea de zi cu 

modificările ulterioare și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

          Se trece la alegerea președintelui de ședință pentru următoarele 3 luni. Dnul consilier 

Șandru G. il propune pe dnul Baderca Iancu. Se supune la vot propunerea și se aproba cu 

unanimitate de voturi. 

          Se dă citire apoi procesului-verbal al ședinței ordinare a Consiliului local al comunei 

Mehadica din data de 28.01.2021, după care se supune la vot conținutul acestuia și, nefiind 

obiecțiuni, este aprobat în unanimitate. 

           Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi şi se dă citire proiectului de hotărâre 

privindconstatarea încetării de drept, prin demisie, a mandatului de consilier local al domnului 

Ghimboașă Petru, precum și vacantarea locului de consilier local în cadrul Consiliului local al 

comunei Mehadica. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă cu unanimitate de voturi. 

      Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi şi se dă citire proiectului de hotărâre privind 

înscrierea datelor în Registrul agricol al comunei Mehadica. Se dă citire raportului întocmit de 

compartimentul de specialitate privind stadiul înscrierii datelor în Registrul agricol. Nu sunt 

înscrieri la cuvânt. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Se trece la punctul diverse. 
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- Dnul consilier local Baderca Iancu ia cuvântul și supune atenției consiliului local 

următoarele aspecte: 

 Pe raza comunei Mehadica a fost confirmată Pesta porcină, însă DSP nu a luat 

masuri pentru a rezolva această problemă. Dnul Baderca Iancu fiind și doctor 

veterinar, spune ca acest aspect este o problemă, iar Pesta porcină trebuie 

tratată și gestionată cu mare atenție. 

 Islazul comunal concesionat către cetățeni nu este utilizat în consecință, nu este 

curățat. Propune membrilor comisiei de agricultură să verifice situația și să 

vină cu măsuri de rezolvare. 

 Repararea drumului de pe Față (Mustăța) cu accest la zona Truschiului, în 

regim de urgență. 

 Personalul din aparatul de specialitate să prezinte consiliului local rapoarte de 

activitate lunare. 

 Asigurarea contractelor de concesiune încheiate de către comuna Mehadica, 

pentru a fi văzute și de noul consiliu. 

În timpul discuțiilor la punctul diverse, dnii consilieri locali Baderca Ioan și Ghimboașă Iosif, 

au părăsit ședința. 

Dnul consilier local Vădrariu Ion ia cuvântul: 

 Trebuie reparate drumurile din localitate, pe unde s-au pus țevile pentru canalizare. 

Pământul s-a lăsat și s-au format șanțuri adînci și afectează mașinile. 

 Dirijarea apei ce vine de pe Valea Paului, trebuie curățate rigolele pentru ca apa să nu 

mai fie pe drum. În aceeași situație se află și apa de la Sondă. 

 Trebuie luate măsuri în ceea ce privește câinii vagabonzi. Se înmulțesc în fiecare an. 

Dnul consilier local Ghimboașă Iosif revine în  cadrul ședinței. 

Dnul consilier local Ghimboașă Iosif dorește să știe cum a rămas cu investișia de forare a apei 

de la Sondă. 

Dnul primar spune ca pentru anul acesta are în plan mai multe investiții cum ar fi: drumurile 

ce au rămas nereparate, precum și forajul de la Sondă. 

Nu mai sunt înscrieri la cuvânt. 

Dnul primar a luat la cunoștință cele discutate în cadrul ședinței. 

 

 

Se declară şedinţa închisă. 
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PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                    SECRETAR GENERAL AL COMUNEI 

BADERCA IANCU                                                         FANDEL-DRĂGHICI VALENTINA 


